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Protokół  Nr LIV/2023 

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu  26 stycznia 2023 roku 

w godz. od 1600 do 1700 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych)   

 

Obecni (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek,  Florczyk 

Damian, Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej 

Kubiak, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli także: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych  

i Rada jest władna do  podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LIII  sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Sprawozdanie z działalności za rok 2022: 

1) Komisji Rewizyjnej; 

2) Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich; 

3) Komisji Oświaty i Spraw Społecznych; 

4) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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     7. Plan pracy na rok 2023: 

1) Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich; 

2) Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2023; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2023 – 2029; 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2023 r.; 

4) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Borku Wielkopolskiego; 

5) użyczenia lokalu użytkowego znajdującego się przy ul. Droga Lisia 1 w Borku Wlkp.  

stanowiącego własność Gminy Borek Wlkp. na czas nieokreślony; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2019 – 2023; 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie 

posiłku, pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem rządowym  „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023; 

8) zamiaru likwidacji Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. wchodzącego w 

skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Borku Wlkp.; 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu dla 

celów obliczenia wysokości zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci z 

niepełnosprawnościami. 

 

10. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

11. Zakończenie. 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

porządku sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad LIII sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z LIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  22 grudnia 2022 roku i był wyłożony na 

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z LIII sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie nie zostało złożone ponieważ 

Rada Powiatu Gostyńskiego nie odbyła sesji w okresie sprawozdawczym. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Przewodniczący Rady poinformował,  że sprawozdanie Burmistrza oraz pozostałe 

sprawozdania zostały zamieszczone na stronie internetowej Gminy Borek Wlkp., materiały 

przesłano również radnym na pocztę e-mail, wobec powyższego nie będą odczytywane. 

 

Przewodniczący Rady – co jest powodem ogłoszenia dwóch naborów na wolne stanowiska w 

Urzędzie. 

Burmistrz – jest ogłoszenie na dwa wolne stanowiska. Jedno ds. ochrony środowiska i 

gospodarki wodno - ściekowej, na które zgłosiła się chętna osoba, dziś konkurs został 

rozstrzygnięty. Na drugie stanowisko jeszcze nie ma. Stanowisko drugie jest wolne w 

związku z tym, że po urlopie rodzicielskim pani Kędziora co najmniej rok będzie na urlopie 

wychowawczym. Do tej pory zadania na tym stanowisku wykonywały osoby pracujące na 

innych stanowiskach, jednak nie da się tak dłużej pracować. Mały urząd od urzędu w 

Warszawie niczym się nie różni, poza jedną rzeczą, w Borku Wlkp. na jednym stanowisku 

jest jeden pracownik, a w Warszawie może i pięćdziesięciu w danej komórce. Ale zadania są 

takie same i tak samo trzeba znać prawo i przepisy. Nie sposób z kilku dziedzin panować nad 

przepisami. W związku z powyższym podjąłem decyzję o obsadzeniu tego stanowiska. 

 

Innych pytań do w/w sprawozdania nie zgłoszono. 
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Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności za rok 2022: 

Przewodniczący Rady poinformował, że poszczególne Komisje złożyły w/w sprawozdania. 

1) Komisja Rewizyjna – uwag nie zgłoszono, sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu, 

2) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – uwag nie 

zgłoszono, sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, 

3) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – uwag nie zgłoszono, sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, 

4) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – uwag nie zgłoszono, sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

   Ad.7. Plan pracy na rok 2023: 

Przewodniczący Rady poinformował, że poszczególne Komisji złożyły w/w plany. 

1) Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – uwag nie 

zgłoszono, stanowi on    załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, 

 2) Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – uwag nie zgłoszono, stanowi on załącznik 

nr 11 do niniejszego   protokołu. 

 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wpłynęła interpelacja oraz zapytanie. 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2023 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LIV/433/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

2)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2023-2029 

Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LIV/434/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na rok 2023 

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LIV/ 345/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

4)  rozpatrzenia skargi na Burmistrza Borku Wlkp. 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LIV/436/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 
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Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

 

5) użyczenia lokalu użytkowego znajdującego się przy ul. Droga Lisia 1  

    w Borku Wlkp. stanowiącego własność Gminy Borek Wlkp. na czas nieokreślony 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia negatywna; 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia negatywna; 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia negatywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 3 radnych, 11 radnych było przeciwnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

 

Uchwała została odrzucona. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (3): Dopierała Michał, Kędzia Piotr, Malicki Roman 

 

Przeciw (11): Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, Gawroński 

Romuald, Jakubiak Marcin, Andrzej Kubiak, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak 

Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Wstrzymuję się (1): Andrzejak Radosław 
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6) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LIV/437/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie   

     posiłku, pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych  

     wieloletnim programem rządowym  „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 –  

     2023 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 
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c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LIV/438/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

8) zamiaru likwidacji Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. wchodzącego w   

  skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LIV/439/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

 



  str.10/12   

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu dla celów obliczenia wysokości zwrotu kosztów przewozu rodzicom 

dzieci z niepełnosprawnościami 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LIV/440/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.10. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na podstawie art. 30a ust. 5 ustawy Karta 

Nauczyciela  do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęło sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
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terytorialnego za 2022 rok, radni otrzymali w/w sprawozdanie na pocztę  e-mail, pismo 

stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Ponadto przedstawił: 

1) pismo Przewodniczącej Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie naboru 

wniosków na radnych Młodzieżowej Rady Sejmiku Województwa Wielkopolskiego  

I kadencji, stanowi ono załącznik nr 30 do niniejszego protokołu; 

2) zaproszenie Stowarzyszenia Młodych Wielkopolan na XXIV Regionalne Zawody 

Radnych, Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów, Starostów w Tenisie Stołowym VII 

Memorial, które odbędzie się w dniu 18.02.2023 r. w Witkowie oraz Otwarte Zawody 

Strzeleckie, stanowi ono załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Michał Dopierała – czy radni powiatowi są zapraszani na sesje, chciałbym im zadać 

pytanie, a nie mam możliwości bo ich nie ma. Nawet życzeń noworocznych nam nie złożyli. 

 

Przewodniczący Rady – ja już wielokrotnie wyjaśniałem, radni powiatowi są zapraszani i 

informowani o naszych sesjach. 

 

Radny Radosław Andrzejak - wnioskuję o zwrócenie się do Powiatu z wnioskiem w sprawie: 

1) wycinki drzew wchodzących w pas jezdni przy drodze powiatowej w Siedmiorogowie 

Pierwszym – najgorszy odcinek drogi  jest od strony miejscowości Pogorzela od 

posesji Nr 30 do posesji Nr 22 oraz przy skrzyżowaniu dróg powiatowych w 

Siedmiorogowie Pierwszym; 

2) łatanie dziur na drodze przy byłym śmietnisku. 

 

Burmistrz – od wielu lat, nie tylko ta kadencja, ale również poprzednie podnosi kwestię 

wycinki drzew w Siedmiorogowie Pierwszym, ponieważ sam remont drogi na tym odcinku 

wymaga przede wszystkim wycinki drzew. Temat jest znany powiatowi od lat. Na wniosek 

radnego zostanie skierowane kolejne pismo, jednak proszę o określenie dokładnie które 

drzewa. Dziury w drogach też mają na bieżąco zgłaszane. 

 

Radny Andrzej Kubiak – jeśli chodzi o drogę powiatową Dąbrówka – Zimnowoda przez 

Zalesie, Siedmiorogów Drugi my jako samorząd wiejski piszemy co kwartał i ciągle 

otrzymujemy tę samą odpowiedź. Nie chodzi tu o pojedyncze drzewa ale przy tej drodze 

powiatowej wszystkie drzewa nadają się do obcięcia. 
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Burmistrz – proponuję, aby to nie był tylko mój wniosek, ale również Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. Ja skieruję do Starosty, a Rada Miejska do Rady Powiatu. Wiadomo, że nie 

wycina się drzew zdrowych, można odpowiednio poprzycinać co najmniej 30 %, a usunąć te 

drzewa, które zagrażają, przy współpracy z porozumieniem z sołtysami tych miejscowości. 

 

Przewodniczący Rady – proszę radnego Radosława Andrzejaka oraz Andrzeja Kubiaka o 

dostarczenie szczegółowego opisu, które drzewa, przy jakiej drodze wymagają przycięcia lub 

wycięcia i  stosowny wniosek zostanie wysłany do Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady – mam pytanie do Burmistrza w kwestii drugiej transzy węgla. Jakie 

jest na dziś zapotrzebowanie, jak wygląda realizacja tego zadania związana z dostawami, czy 

są problemy z dostawami aby zrealizować zamówienia. 

 

Burmistrz – przyjmujemy wnioski na rok 2023, nie ma problemu z realizacją. Nie mam ani 

jednej uwagi, że węgiel się nie pali, zapotrzebowanie jest znacznie mniejsze niż było. 

Chciałem również poinformować, że cena za śmieci w 2023 roku zostanie utrzymana. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.11. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył LIV sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

  Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik          Tomasz Pawlak 


